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Breaking news:
- Het HB van KLN las Nieuwsbulletin 2016 - 2... 
 ging Facebook volgen... kwam in beweging... 
 belegt een vergadering... 
 en gaat nu...   OVERWEGEN... 
 Beter laat dan nooit! 

Aanmeldingen voor Nieuwsbulletin
Nieuwsbulletin 1 en 2 kwamen ook op FB pagina’s. 
Naar aanleiding daarvan meldden fokkers en liefheb-
bers zich aan om ook zelf de Nieuwsbulletins te ont-
vangen! Wilt u dat ook? Een mailtje naar: 
Nieuwsbulletin@fokkersplatform is voldoende!

Discussiepagina’s op Facebook: 
Ruimdenkende Fokkers (Besloten Groep); 
Hobby 2.0 (Openbare Groep); TT Raskippen (OG); 
Pluimveefokkers voor fokkers (OG).

Heeft u constructieve ideeën hoe we onze lief-
hebberij beter zouden kannen organiseren?
Informatie komt veel te langzaam bij de fokkers te-
recht. Nieuwsbulletin gaat daarom uitbreiden! 
Heeft u ideeën over hoe het anders zou kunnen, ideeën 
die onze liefhebberij kunnen verbeteren of verder zou-
den kunnen brengen? Schrijft u dat dan kort en bondig 
naar Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl.

KRITIEK...
   is geen 

       AANVAL!



       

NIEUWSBULLETIN   
voor alle Kleindierliefhebbers in Nederland.
Een aantal kleindierliefhebbers tracht te voorkomen dat onze hobby door wanbestuur ten onder gaat. 
Kritiek moet bespreekbaar worden! NIEUWSBULLETIN is slechts een bundeling van berichten die in openbare 
discussies op Facebookpagina’s werden geplaatst en informatie of standpunten bevatten die voor alle leden van KLN 
en andere  kleindierliefhebbers van belang zijn. Dit omdat Kleindierplaza op Facebook niet wordt onderhouden en op de 
KLN-site berichten die het bestuur niet bevallen worden verwijderd. De opgenomen berichten zijn anoniem. Het gaat om 
de boodschap en niet om de boodschappers! Opgenomen berichten worden wel geredigeerd, maar niet van commentaar 
voorzien. Dit Nieuwsbulletin verschijnt op onregelmatige tijdstippen en wordt naar de secretaris van elke vereniging en 
speciaalclub gemaild (behalve naar de 6, die zich hebben afgemeld omdat ze het niet nodig vinden hun leden te informeren).

Contact (gewijzigd!): Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl
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Ook de website van Fokkersplatform is online!
www.fokkersplatform.nl

Website
Op de website vindt u de gepubliceerde Nieuwsbul-
letins terug. De site wordt nog uitgebreid!

Nogmaals: de inhoud van de Nieuwsbulletins
Kritiek van de leden in geplaatste berichten op Face-
book richt zich op het beleid en het functioneren van 
HET BESTUUR cq BESTUURSLEDEN van KLN. 
Die kritiek richt zich NIET op de KLN als geheel of op 
de vrijwilligers! Dat blijkt wel uit die berichten. 
Het is bagger, het zijn persoonlijke aanvallen op 
vrijwilligers, het zijn leugens die verspreid worden, 
Nieuwsbulletin maakt ‘de’ hobby kapot... 
Dat discipelen van het bestuur zouden reageren had-
den we vooraf wel verwacht. Nieuwsbulletin wordt van 
van alles door een enkeling beticht... 
Als dan gevraagd wordt wat een leugen of wat onjuist 
is komt er geen antwoord. Als gevraagd wordt wat met 
‘de’ hobby wordt bedoeld, die van corrupte bestuur-
ders of die van de fokkers en liefhebbers blijft het stil... 
Maar Nieuwsbulletin SCHRIJFT zelf NIET! 
Lezen is voor sommigen moeilijk... 
Pijlen van zulke niet lezende discipelen richten zich op 
Nieuwsbulletin als ‘boodschapper’, terwijl dat slechts 
een verzameling is van berichten van leden! De schrij-
vers zijn zelf fokkers, liefhebbers of  vrijwilligers.
Het is verbijsterend hoe de hakken in het zand gaan... 
ten opzichte van eigen KLN-leden die in het openbaar 
op FB reageren...

Nieuwsbulletin gaat op Facebook starten met
één groot discussieplatform voor alle hobbyfokkers en kleindierliefhebbers: 

Vind de nieuwsbrief heel goed, dit is info, geen aanval-
len. En door juiste info die we anders niet krijgen krijgt 
het bestuur het spaans benauwd. 
De vragen gaan dus komen door leden lijkt mij (erg 
slim). Zeker ook van de konijnenmensen.
----------------------------

Ik kan mij in veel van jullie standpunten vinden. Dat 
blijkt ook wel uit het feit dat jullie veel van mijn tek-
sten, die ik de laatste tijd op Facebook heb geplaatst, 
hebben kunnen gebruiken in jullie Nieuwsbulletin.

Reacties op Nieuwsbulletin 2016 - 2



Naar aanleiding van de extra ALV op 18 juli. 
Uit de uitnodiging: 
Voorstel A. Statutenwijziging. (...) 25.3 Is het vereiste 
quorum niet vertegenwoordigd, dan wordt een tweede 
vergadering bijeengeroepen, te houden niet eerder dan 
twee weken en niet later dan vier weken na de ver-
gadering, waarin over het voorstel zoals dat in de vo-
rige vergadering aan de orde is geweest, ongeacht het 
aantal vertegenwoordigde leden, kan worden besloten, 
mits met een meerderheid van ten minste twee/derde 
van de uitgebrachte stemmen.
Het voorstel om de twee weken op te rekken naar zes 
weken en de vier weken naar vier maanden was een 
goed voorstel om de verenigingen ‘lucht’ te geven om 
met hun leden over voorstellen te praten. 
Het voorstel werd aangenomen met 3418 stemmen 
voor en 173 stemmen tegen.
Maar... was die statutenwijziging zo plotseling nodig? 
“Bijzonder” was, dat elders staat: (...) 
In de praktijk is gebleken dat het vereiste quorum nooit 
gehaald wordt. Dat houdt dan in dat een tweede ALV 
uitgeschreven moet worden. 

Daar kan je heel weinig aan doen. Ik zeg bewust niet 
niets aan doen. De maatschappelijke veranderingen 
kunnen namelijk ook iets gestuurd worden. Dit heeft 
o.a. te maken met hoe je het fokken van kleindieren 
bekend maakt aan het publiek. Ook hoe je het kritische 
deel van de maatschappij met steekhoudende argumen-
ten “weerstand” kunt bieden. 
Een cruciale rol hierbij speelt de overkoepelende 
organisatie, in ons geval de KLN. Een duidelijk be-
leid en krachtige in de huidige tijd snelle commu-
nicatie zijn heel belangrijk. Daaraan ontbreekt het 
helaas. Ach ja, het zijn ook maar vrijwilligers.
 

Veel succes met jullie strijd tegen de gevestigde orde. 
Jammer dat deze gevoerd dient te worden. Dit kost im-
mers zoveel energie, die beter aangewend kan worden 
voor constructieve, op de toekomst gerichte acties.
(Eén van de teamleden heeft de schrijver het volgende 
laten weten: Dank voor je reactie, ik beantwoord deze 
email namens het team Fokkersplatform. Helaas kun-
nen we niet alle opmerkingen uit een topic op Facebook 
opnemen in het nieuwsbulletin. Dan zou het een uitgave 
worden van misschien wel 100 pagina’s. Verschuiven 
is soms ook noodzakelijk (vanwege deeldiscussies) om 
een  chronologie te houden. In tegenstelling tot KLN 
doen wij wel wat met kritiek en zullen wij ook de kri-
tiek op ons plaatsen in het Nieuwsbulletin mocht deze 
er zijn. Terecht of onterecht. Doel is ook niet het kritiek 
hebben op KLN, doel is fokkers informeren over alle 
zaken die betrekking hebben op onze hobby).

 Kritiek is iets waar de bestuurders van onze kleindie-
ren organisaties (KLN, maar ook de FB en Provin-
ciale Afdelingen) heel slecht tegen kunnen. Sterker 
nog, zelfs als je hen voorstellen doet ter verbetering 
worden deze volledig genegeerd. Je mag geen kri-
tiek uiten en laten we vooral niets veranderen wat 
al jaren zo wordt gedaan. Eén van de bedreigingen 
van onze liefhebberij is de vergrijzing. Dat vertaalt 
zich ook in een ongelooflijke behoudendheid. Een 
hang naar het verleden in plaats van een blik naar 
de toekomst. Er zijn leden (sorry, maar dat zijn 
vaak oudere leden) die bij kritiek op de bestuurders 
in de verdediging schieten en dan opmerkingen 
maken  als “maar houdt er rekening mee het zijn 
vrijwilligers”. Blijkbaar mag je als vrijwilliger za-
ken op een onduidelijke, ongestructureerde manier 
doen. Blijkbaar hoef je als vrijwilliger niet te leren 
van gemaakte fouten.
 Laat we wel beseffen, er zijn vele personen binnen 
de huidige kleindieren organisaties die enorm veel en 
goed werk verzetten. Deze moeten we waarderen. 
Ik hoop dat hier ook geldt, dat dit de meerderheid is 
en dat hetgeen waar wij ons aan ergeren veroorzaakt 
wordt door een enkeling. Maar ja, die enkeling heeft 
blijkbaar zoveel invloed op die organisatie dat hij/
zij gewoon zijn/haar gang kan gaan. Was er enkele 
jaren geleden niet een professioneel vrijwilliger die 
heel goed wist om te gaan met geld? 
Het financiële beheer is er nadien niet echt, althans niet 
zichtbaar, op vooruit gegaan.
 

Ik heb wel enige kritiek op jullie methode. Ik begrijp 
dat jullie de teksten o.a. van Facebook halen. Daar is 
op zich niets mis mee. Alleen door de teksten uit hun 
context te halen (te verknippen en in andere volgorde 
te plaatsen) krijgen ze wel een andere betekenis voor 
de lezer. Dat is niet netjes. Dat is een soort “Telegraaf 
methodiek”. Houdt teksten origineel of geef heel dui-
delijk aan dat teksten zijn geredigeerd.

 Dat de verhouding tussen fokkers en liefhebbers bin-
nen het ledenbestand verandert is een gevolg van maat-
schappelijke veranderingen. 



Voorstel J. betreffende nieuwe Ramingen werd ver-
worpen met 1828 stemmen tegen en 1709 stemmen 
voor. Een verschil van 119 stemmen ofwel 3,3%. 
Hoeveel van die 3537 leden zijn vooraf geïn-
formeerd door hun afgevaardigden? 
Leden kunnen niet kiezen als ze niets weten!
Hoeveel afgevaardigden hebben gestemd 
zonder hun leden te raadplegen? 
----------------------------

Informatie over RHD(2) door Harry Arts. 
Er zal geen vanuit de overheid wettelijk verplichte 
enting komen. Vanuit de zaal werd geopperd geen ri-
sico te willen nemen met jongdierendagen. 
Dus geen konijnen op jongdierendagen. 
Het hoofdbestuur komt zo spoedig mogelijk met een 
(dwingend) advies. (18 juli jl.) 
----------------------------

Piet Kroon werd benoemd tot erelid. Jan Bosch en Piet 
Bouw kregen voor hun vele werk een bos bloemen. 
Dat laatste is wel héél toevallig... en veelzeggend! 
Juist degene die direct verantwoordelijk is voor fraude 
bij NKP BV... 

Het bestuur van KLN wist al vooraf dat door het 
voorstellen van een statutenwijziging er een extra 
ALV moest komen. 
Over de ramingen en het financiële beleid konden moei-
lijkheden worden verwacht. Werd die statutenwijziging 
doelbewust ‘gebruikt’ om door de dan noodzakelijke 
extra ALV een voorstel met herziene ramingen erdoor 
te jassen? Want er staat ook: 
Op die tweede vergadering waarop een statutenwijzi-
ging opnieuw aan de orde gesteld kan worden is nog 
nauwelijks sprake van een representatieve vertegen-
woordiging van de verenigingen. 
Was die statutenwijziging een dubbele bodem als dek-
mantel voor dat nieuwe voorstel J? In de verwachting 
dat daarna de rust zou weerkeren en iedereen het op de 
volgende ALV in 2017 alweer zou zijn vergeten?

Het HB van KLN heeft zaken niet op orde
Er is zelfs geen functionerende commissie Geschillen 
en Juridische Zaken, voor elke organisatie een dood-
zonde. Het HB
- heeft verzuimd de RHD(2)-problematiek actief in   
 kaart te brengen 
- heeft verzuimd te overleggen met de UvU, vaccinfa- 
 brikanten danwel DA-organisatie(s) met be-  
 trekking tot RHD(2)
- heeft verzuimd in het afgelopen jaar met betrekking  
 tot RHD(2) informatie bij haar leden in te win- 
 nen wat de wensen zijn
- heeft verzuimd met betrekking tot RHD(2) beleid te  
 ontwikkelen 
- heeft de reglementen niet op orde
- doet voorstellen die in strijd zijn met de statuten
- heeft de hoenderstandaard qua genetica niet op orde
- heeft de ICT niet op orde

- heeft haar financiën niet op orde 
- heeft NKP BV niet onder controle
- laat geen onderzoek toe naar haar handel en wandel  
 sinds 2011 
- geeft de leden onjuiste informatie en censureert ex  
 terne informatie naar de leden 
Kortom, dit HB is geen HB, want ze kunnen niet bestu-
ren en ze kunnen niet delegeren. 
Dit amateurisme gaat ten koste van de leden en alle 
vrijwilligers! 
Maar wat verwachten we van een HB dat haar taak qua 
kennis en kunde niet aan kan. Wat ik ergens las (een 
citaat): Als er een beleid zou zijn, kan ik een duidelijk 
antwoord geven. Nu kan ik alleen de mening van “het 
bestuur” geven. 
Dat “bestuur” bestaat uit een timmerman, een slager, 
een gepensioneerde accountant, een melkboer en een 
gootjesverkoper.....
----------------------------

Maar wel vrijwilligers....
----------------------------

Dat is zo. Net zoals zovelen. Maar ook vrijwilligers 
kunnen disfunctioneren of fouten maken. 
Dat gaat ten koste van de liefhebberij! 
Of is ‘vrijwilliger zijn’ een excuus daarvoor?



Bijeenroepen extra ALV om het functioneren 
van het HB aan de orde te stellen
In de statuten staat (art 13.6) dat het HB verplicht is, na 
een schriftelijk verzoek van zoveel afgevaardigden(!) 
als gerechtigd zijn om minstens 10% van het aantal 
stemmen die op een voltallige vergadering kunnen 
worden uitgebracht uit te brengen, een extra ALV uit 
te schrijven. Dat betekent afgevaardigden met ca. 735 
stemmen.
Dat lijkt een mogelijkheid, maar is dat niet! 
Want: Een extra ALV bijeenroepen om het HB ter ver-
antwoording te roepen heeft nogal wat voeten in de 
aarde of is vrijwel onmogelijk.
Eerst moet er een goed gefundeerd voorstel komen met 
argumenten. De zoveel mogelijke ondertekenaars daar-
van worden acuut aangevallen. Zie de op mij gepleeg-
de karaktermoord. Er wordt naar de boodschappers 
gekeken, niet naar de boodschap. Dan moeten (via 
verenigingen) zo’n 735 stemmen vergaard zien te wor-
den. Dat betekent dat de verenigingen geïnformeerd 
moeten worden om die stemmen te krijgen. Maar die 
kunnen via KLN niet worden bereikt zolang die 735 
stemmen er niet zijn. 
Via het huidige statutaire systeem moeten alle vereni-
gingen via hun provinciale afdelingen vooraf al stem-
men.  
Het HB heeft middels de statuten dus goed geregeld 
dat er praktisch geen inbreng van de leden mogelijk is. 
Het HB smoort daardoor elke democratie! 
Het is dus ook vrijwel onmogelijk om het HB op kri-
tisch positieve wijze te laten inzien dat er in het belang 
van de hele liefhebberij echt iets moet veranderen, te 
beginnen met het HB zelf. Kritiek wordt gesmoord of 
belachelijk gemaakt. Ofwel, het HB is onaantastbaar! 
Een sultanaat met een HB dat bestaat uit kleine(?) 
Erdogan-netjes? Dan blijft de doofpot gesloten!
PS. Dit bericht mochten KLN-leden niet lezen. Het 
werd op Facebook van KLN gerelateerde pagina’s en 
van die van KLN en Kleindierplazapagina verwijderd. 
Op de website van KLN staat:
Emotie en beleving zijn belangrijke factoren in een 
organisatie en mogen niet worden genegeerd. 
Loze woorden? Of komt er dan toch een extra ALV en 
gaat het HB zich controleerbaar opstellen?
Discussie over onze organisatie
Waaruit bestaat de motivatie om geen neutraal onder-
zoek te starten? Is dat bij iemand bekend?
----------------------------

Simpel. Het bestuur stelt het uiteraard niet voor en er 
was geen voorstel ingediend, dat via alle schijven uit-
eindelijk op de agenda van de ALV kwam. En dan is het 
“niet aan de orde”...
----------------------------

Gemiste kans dus.
----------------------------

Ik heb mijn vraagtekens bij het het bestaansrecht van 
de provinciale afdelingen. Mij is niet helder of zij daad-
werkelijk toevoegen.
----------------------------

Zolang de leden/fokkers niet correct geïnformeerd wor-
den cq niet geïnteresseerd zijn gebeurt er niets. 
Dan beslist het ‘glazen plafond’. 
Rekent het KLN-bestuur daar op? Het lijkt er sterk op. 
Maar door nieuwe ontwikkelingen als Nieuwsbulletin 
zal dat wel veranderen. Provinciale afdelingen met in 
het bestuur hoofdbestuursleden van KLN of directiele-
den van NKP BV voorkomen discussies in de ALV! 
Op de provinciale vergaderingen krijgen de vereni-
gingsvertegenwoordigers info van het bestuur, info die 
de leden niet krijgen. Ofwel (in)directe beïnvloeding. 
De stemming is in de provinciale vergadering en op de 
ALV worden alleen de geloofsbrieven nog even ingele-
verd. In feite is daardoor die hele ALV overbodig. 
En de kosten ervan ook. Dus óf de provinciale afdelin-
gen qua functie en opdracht tegen het licht houden óf de 
ALV afschaffen. 
De statuten en reglementen hebben alles voor het be-
stuur dichtgetimmerd. 
Directe democratie en inbreng van de leden is afge-
blokt. Suïcidaal voor elke organisatie.

Ook financieel verlies bij Engelse KLN
Bij de PCGB, de Engelse kln, is de pleuris uitgebro-
ken over een verlies van £ 2.000 = € 2.500 (Het eigen 
vermogen is tussen de 3 en 4 ton). Vijf leden maakten 
hier stennis over. In Engeland is er direct een onafhan-
kelijk onderzoek ingesteld naar de oorzaak en is de hele 
boekhouding doorgelicht. Ze willen niet dat de naam 
van de pcgb door het slijk gehaald wordt of een deuk 
oploopt als zijnde onbetrouwbaar. Hier slaapt iedereen 
verder bij een verlies van €80.000. Het hb van kln is 
een MUUR en geeft de leden de silent treatment, dat 
is doodzwijgen. Over arrogantie gesproken, dit gedrag 
toont aan dat het bestuur er niet voor de leden zit, noch 
voor het imago van de kleindierhobby in holland. 



VIVFN (de Belgische KLN) neemt besluiten 
inzake RHD(2)
13.07.’16: Breaking news: RHD-2 epidemie in België!
De afgelopen weken bereikten ons zeer veel berich-
ten van plotse konijnensterfte bij zowel tentoonstel-
lingsfokkers, fokkers van slachtkonijnen als bij gezel-
schapskonijnen. Meerdere autopsies zijn uitgevoerd. 
Het VIVFN heeft in het belang van zijn leden-ko-
nijnenfokkers stalen verzameld bij verschillende 
haarden en deze in Frankrijk verder laten onder-
zoeken op de aanwezigheid van het RHD-virus. De 
analyseresultaten tonen met 100% zekerheid aan dat 
het gaat om de nieuwe variant RHD-2. Dat is slechts 
nieuws omdat de vaccins tegen de klassieke RHD-1 
hier geen bescherming tegen bieden. 
Bij RHD-2 sterven de besmette dieren iets minder 
snel en kunnen intussen nog veel nieuw virus produ-
ceren waardoor de verspreidingskans groter wordt.
De huidige situatie is dus zeer bedreigend, des te maar 
omdat er al uitbraken vastgesteld zijn in heel Vlaande-
ren (vooral in Oost-Vlaanderen) en ook reeds in Wallo-
nië. Daarnaast komen er ook meldingen van dierenart-
sen over abnormale sterfte bij wilde konijnen en hazen 
(deze zijn gevoelig aan RHD-2 maar niet aan RHD-1). 
De Landsbond heeft zich met spoed beraad over 
deze dreiging en is van mening dat we onze fokkers 
en onze rassen moeten beschermen door geen enkel 
risico te nemen. Concreet betekent dit dat er met 
onmiddellijke ingang in heel België een vaccina-
tieplicht wordt ingesteld voor konijnen voor deel-
name aan tentoonstellingen en andere verzamelin-
gen binnen onze liefhebberij, en dit voor de beide 
varianten. Anders gezegd, konijnen zullen enkel nog 
toegelaten worden op tentoonstellingen als de fokker 
een door een dierenarts afgeleverd inentingsbewijs te-
gen RHD-1 + RHD-2 kan voorleggen van minstens 10 
dagen en maximaal 6 maanden oud waarop de identifi-
catienummers van de dieren vermeld staan. Vaccinatie 
tegen slechts één van beide varianten wordt niet aan-
vaard! Vaccinatie tegen myxomatose blijft ook sterk 
aangeraden maar vooralsnog niet verplicht. Daarnaast 
vragen wij aan alle clubs om voorlopig tot 15 augus-
tus alle manifestaties met konijnen af te gelasten (ge-
mengde jongdierendagen kunnen wel doorgaan voor 
pluimvee en cavia’s). In functie van de evolutie van de 
situatie zal bekeken worden of de vroege tentoonstel-
lingen kunnen doorgaan voor konijnen of niet.
Er zijn in België geen vaccins op de markt tegen RHD-
2 en uw dierenarts zal deze officieel uit het buitenland 
moeten laten invoeren. Dit vraagt soms tijd. 
Er zijn drie vaccins tegen RHD-2 (Filavac® Variant, 
Cunipravac® Variant en Novarvilap®) en één com-

binatievaccin tegen RHD-1 + RHD-2 (Filavac RHD 
KC+V®). 
Zolang uw dieren niet al minstens 10 dagen gevacci-
neerd zijn, raden wij aan om alle contacten met andere 
konijnen te vermijden. Dat betekent ook geen wande-
lingen maken in gebieden waar wilde konijnen leven 
omdat de besmetting via schoenen kan binnengebracht 
worden. Ook het geven van groenvoeder dat afkomstig 
is uit de natuur of uit een tuin waarin wilde konijnen 
komen, is ten stelligste af te raden. Bij het identificeren 
van jonge konijnen moet het materiaal tussen alle fok-
kers in grondig ontsmet worden.

RHD-2 : nu actie ondernemen!!!
Dierenartsen melden massaal konijnensterfte in alle 
provincies, zowel bij tamme als wilde konijnen. Bij de 
apotheker-groothandels is er als het ware een storm-
loop voor de vaccins die slechts met mate verkrijgbaar 
zijn en sommige groothandels kunnen de entstoffen 
pas opnieuw leveren binnen enkele weken.
En dan zijn er toch nog liefhebbers die zeggen ‘al mijn 
dieren zijn perfect gezond, waarom moet ik dan inen-
ten ?’ Het antwoord hierop is simpel : “om ze gezond te 
houden”. Vaccineren is geen behandeling om een ziek 
dier te genezen maar om ervoor te zorgen dat een ge-
zond dier gezond blijft. Eens het virus binnensluipt in 
je stal, kan je enkel nog maar toekijken. 
Een vaak gehoorde verzuchting is de prijs van de in-
enting. De gekste bedragen worden hierbij genoemd. 
Allicht gaat het hier om dierenartsen die uitsluitend 
een gezelschapsdieren cliënteel hebben en die enkel 
de kleinste verpakkingen van het vaccin in huis halen. 
Vraag dus om grotere verpakkingen te bestellen (die 
zijn goedkoper en ook iets vlotter verkrijgbaar) of zoek 
een dierenarts met een nutsdierenpraktijk. Een andere 
mogelijkheid is dat de clubs het aantal benodigde doses 
bij hun vaste dierenarts bestellen. Het gezamenlijk in-
enten van dieren van meerdere fokkers op dezelfde 
plaats is absoluut af te raden omwille van het grote 
besmettingsrisico. Maar met een goed gepland tijd-
schema kan de dierenarts met een minimum aan tijd-
verlies bij de verschillende fokkers langsgaan. Op die 
manier kunnen de kosten zeker ook gedrukt worden.
Intussen hebben al drie verenigingen hun tentoonstel-
ling afgelast. Wij roepen alle clubs nogmaals op om 
voorlopig geen verzamelingen met konijnen te orga-
niseren en alle fokkers om zoveel mogelijk mekaars 
stallen te mijden. Wacht ook niet langer om uw dieren-
arts te contacteren want het kan zijn dat u anders nog 
lang zal moeten wachten voor u kan vaccineren. Niet 
gevaccineerde konijnen (tegen RHD-1 én RHD-2) 
zullen op alle tentoonstellingen geweigerd worden.



Discussie over het gebrek aan beleid van 
het HB van KLN inzake RHD(2) woedt 
voort
Beleid is het stellen van doelen, middelen en een 
tijdpad in onderlinge samenhang. Onder beleid 
wordt dus verstaan het aangeven van de richting 
en de middelen waarmee men gestelde organisa-
tiedoelen wil gaan realiseren binnen de gestelde 
periode. 
Het HB van KLN is niet in staat beleid te ont-
wikkelen
----------------------------

Je zult maar moeten kiezen als TT Bestuur en 
idem als konijnenfokker.  Je kunt als konijnenfok-
ker misschien toch beter in België wonen? 
----------------------------

Jammer weer een gemiste kans en weer een ver-
toon van onbesluitelijkheid (besluiteloosheid) er 
hoeft maar 1 regel bij het reglement en dat is dat 
op alle komende shows konijnen geent moeten 
zijn tegen RHD 1 en 2.
----------------------------

Waarom verplichten, als jouw dieren geënt zijn 
worden ze toch niet ziek ? Er wordt beweerd dat 
we in een vrij land leven....
----------------------------

Dat is nu net het probleem als er geen entplicht 
komt kunnen er nog wel eens veel shows proble-
men gaan krijgen met te weinig dieren en daar is 
ook een kippenfokker niet mee gebaat en nog er-
ger als we pech hebben gaan er shows over de kop 
en zijn ze weg. Is dat wel goed voor de hobby?
----------------------------

Het is wat........
Wel konijnen laten enten, kans op minder dieren 
op shows. Geen konijnen laten enten, kans op 
minder dieren op de shows.
Ik denk dat we maar moeten afwachten, en zien 
waar het ons brengt. Als medewerker van de 
Champion Show maak ik mij ook wel zorgen over 
de ingeschreven dieren daar, maar ook op andere 
shows, dit kan wel eens een doodsteek voor veel 
shows zijn. Nadeel van enten is ook dat het de ko-
nijnen maar 6 mnd beschermt, net zoals de entstof 
bij de hoenders, dus maar afwachten. 
----------------------------

Ik snap niet dat het enten bij kippen vele malen 
goedkoper is dan bij konijnen en dan lees ik dat 
showfokkers niet alle kippen enten. En snap best 
dat je het nut er niet van inziet als kippenfokker 
maar ik als konijnenfokker zie het nut er zeker wel 
van in. Ja er zullen fokkers stoppen, maar dat is 
niet erg, er stoppen elk jaar fokkers en degenen 
die stoppen omdat er geënt moet worden.. zijn dat 
dan wel de fokkers waar onze hobby het van moet 
hebben? Denk dat dat juist de fokkers zijn die het 
grootste risico vormen voor de echte showfokkers.
----------------------------

De RHD(2)-problematiek
Jongdierendagen worden al afgelast. Gezien de kosten gaat er, 
zoals het er nu uitziet, door veel fokkers niet worden geënt. 
Maar bij andere verenigingen is er al geënt. 
Myxomatose en RHD komen al lang voor. Enten roeit een virus 
niet uit, maar maakt de geënte dieren immuun voor dat virus. 
Net als RHD(2) zullen er steeds weer nieuwe virusvarianten 
opduiken.
KLN zou voor jongdierendagen en tentoonstelling het verplicht 
enten voor kunnen gaan schrijven. Dan zouden er, doordat er 
ook fokkers om welke reden dan ook niet willen enten, minder 
konijnen op tentoonstellingen worden ingezonden.  Maar om-
gekeerd ook, met alles vrij laten zullen er ook minder konijnen 
worden ingezonden. In beide gevallen zullen fokkers afhaken. 
Hierdoor zouden vooral verenigingstentoonstellingen in pro-
blemen kunnen worden gebracht.
Een poll had al lang uitgevoerd kunnen zijn, dan had KLN nu 
de gegevens gehad op basis waarvan een beslissing kan worden 
genomen. De inhoud zou kunnen zijn:
Hoe lang fokt u al konijnen?
- korter dan 3 jaar      O
- langer dan 3 jaar      O
Ik vind dat KLN enten verplicht moet stellen 
voor konijnen die op jongdierendagen of 
tentoonstellingen worden ingezonden   O
Ik vind niet dat KLN enten verplicht moet stellen 
voor konijnen die op jongdierendagen of 
tentoonstellingen worden ingezonden   O
Vaccin
Ik vind dat de verenigingen zelf moeten zorgen 
voor de mogelijkheid tot enten    O
Ik vind dat KLN in samenwerking met een 
fabrikant zelf de inkoop van een vaccin moet regelen
en dat betaalbare vaccin aan alle verenigingen ter
beschikking stellen      O
Hoeveel konijnen zouden bij u per jaar geënt moeten worden?
- minder dan 10      O
- tussen 10 en 20      O
- tussen 30 en 40      O
- tussen 40 en 50      O
- meer dan 50       O
Wat doet u als er een entverplichting komt om op tentoonstel-
lingen konijnen te kunnen insturen?
ik ga enten
- als het € 1 per dier kost     O 
- als het € 2,50 per dier kost     O 
- als het € 4 per dier kost     O 
- als het € 5 per dier kost     O 
ik ga minder fokken      O 
ik zend minder dieren op shows in    O
ik ga niet enten en ik ga minder fokken   O 
ik stop met fokken      O 
(Meerdere mogelijkheden/antwoorden mogelijk)



aan partij voor dieren enz. Dus maatschappelijk gezien 
is de discussie al lang gelopen: enten of niet showen.
----------------------------

Waarom nu die ophef over RHD2? Op 14 december 
2015 schreef YY: De kans op besmetting door het nieu-
we RHD/VHD virus is net zo groot als voorheen door 
het “oude” RHD virus. Deze virussen hebben overigens 
niets te maken met myxomatose of dikke buikenziekte. 
Vaccinatie tegen RHD geeft dus ook geen bescherming 
tegen voornoemde ziekten, zoals sommige media wil-
len doen geloven. Het nieuwe calicivirus RHD2 is al 
sinds 2010 in Nederland. Door te vaccineren tegen 
het oude en het nieuwe virus kunnen de konijnen be-
schermd worden tegen de infectie.
----------------------------

YY is ook weer iemand die veren fokt. En die denk ik 
niet begrijpt wat voor inpact het heeft onder de pels-
dierfokkers op dit moment.
----------------------------

Als jouw konijnen zijn ingeënt, kunnen ze toch niet 
meer besmet worden? Dus laat iedereen enten die dat 
wil, maar je zult dan nooit weten of ze er natuurlijk 
tegen bestand zijn.....
----------------------------

Klopt. Maar als je als tt organisatie ongeente dieren 
toelaat en er vind een besmetting plaats, heb je daar als 
showorganisatie een bijzonder slecht gevoel over... + 
dat je het jaar erop je inzenders kwijt bent en je je show 
wel op je buik kan schrijven.... 
----------------------------

Volgens mij kunnen juist de geënte dieren de niet ge-
ente ziek maken......
----------------------------

Klopt denk ik (ik ben geen dierenarts), een dier wat de 
besmetting overleeft blijft het virus nog twee maanden 
uitscheiden. (Of dat voor een geënt dier ook geldt weet 
ik niet zeker). Daarom ben ik ervan overtuigd dat niet 
geënte dieren moeten worden geweerd van shows... 
Wat te denken van de publieke opinie. “Massale sterfte 
onder konijnen na kleindierenshow” ik zie de koppen al 
in de krant staan. Daar zou ik als bestuurder niet graag 
bij genoemd worden......
----------------------------

Het virus kan 7 maanden overleven zonder gastheer en 
3 maanden in de vrieskoude. Dat betekent dat je met je 
showbakken waar de kooien in staan het virus kan ver-
spreiden en ontsmetten heeft bijna geen zin. Het virusje 
is gewoon domweg te sterk.
----------------------------

Het blijft een welles nietes spelletje waar we het nooit 
over eens worden denk ik. We gaan het zien bij de ko-
mende shows. Als er geen entplicht komt gaan mijn 
jonge geënte showdieren in de verkoop, wil geen be-
smetting oplopen bij mijn dieren door een niet geënt 
dier.
----------------------------

Een geënt dier kan het virus wel dragen of krij-
gen, en dus overdragen op een niet geënt dier, maar 
wordt zelf niet meer ziek. 

Klopt. Hier heb ik mij ook al over verwonderd...... 
een deel van de dieren enten. Hier eerst oogdruppels 
meende €0,28 per dier, bij de dierenarts (fokkers na-
men alleen showdieren mee). Daarna bij de fokkers 
thuis (sprayen) alles wordt meegenomen voor € 10,00. 
Komt de dierenarts aan huis.
----------------------------

RHD (1 of 2) gaat als een gek tekeer in Nederland nu. 
Hier in de kop van Overijssel vallen wilde konijnen bij 
bosjes tegelijk om. Binnen onze vereniging hebben al 
drie fokkers veel dieren verloren. Dat geldt voor meer-
dere verenigingen, al komt dat nieuws denk ik niet al-
tijd naar voren. Als shows alle konijnen toelaten onge-
acht of ze geënt zijn, komen een heleboel fokkers niet 
denk ik uit angst een besmetting op te lopen. Als shows 
wel een eis stellen dat de dieren moeten zijn geënt (met 
verklaring) dan haken ook mensen af. Hoe je het ook 
wendt of keert, het is beroerd! En een lastige beslissing 
dus. Wij neigen ernaar het advies van de KLN over te 
nemen. Je wilt het als organisatie simpelweg niet op je 
geweten hebben om na de show te horen dat overal die-
ren doodgaan....... Ik ben ook van mening dat de KLN 
met een stevig standpunt moet komen. Nu doet iedere 
show het naar eigen inzicht, niet logisch lijkt mij......
----------------------------

Als kln geen beslissing kan of wil nemen blijft RHD 
een open boek waar altijd weer opnieuw een hoofdstuk 
bijgeschreven kan worden en doet deze nietszeggende 
verklaring van de kln meer fout dan goed.
----------------------------

Ik sprak hier afgelopen woensdag een fokker van 84 
jaar oud die zo goed als zijn hele stam verloren heeft. 
Zijn fokkersvriend idem dito, nog twee dieren over. Ik 
begrijp je argument (al weet ik wetenschappelijk ge-
zien niet of dit opgaat), maar ik kan je vertellen dat 
deze fokkers zwaar ontgoocheld zijn..... De meningen 
binnen onze vereniging zijn ook verdeeld....
----------------------------

Ik spreek hier ook fokkers die niet enten, omdat ze vin-
den dat hun stam daar sterker van wordt. Daar is ook 
wat voor te zeggen....
----------------------------

Een stam word niet sterker als ze dood gaan. En wat ik 
erg vreemd vind is dat veel juist niet pelsdierfokkers 
zich druk maken dat er maar niet geënt moet worden. 
Als er vogelpest in de omgeving is van een showfok-
ker van veren heb je volgens mij ook het zweet in de 
bilnaad staan en hoop je dat jou dieren niet geruimd 
hoeven worden. Dit geldt nu voor de pelsdierfokkers 
die liever hun dieren in leven willen houden.
----------------------------

Ik moet er zelf ook niet aan denken dat je moet aanzien 
hoe de dieren dood gaan!
----------------------------

Als er na een show veel dieren dood gaan dan heb je de 
laatste versie van die show bezocht. De shows zullen 
dan direkt door bewegingen die dierenwelzijn hoog in 
het vaandel hebben verboden worden gemaakt. Denk 



----------------------------

Daarom ben ik “lastig”, want door mijn kritiek moeten 
sommige mensen gaan doen waarvoor ze er zitten, na-
melijk de belangen behartigen van de leden!
----------------------------

Wat is lastig en wat is wijsheid?
Nu met het enten zie ik het zo. Als papa niet zegt dat je 
moet eten doen we het ook niet en als je dan niet gaat 
eten weet je 1 ding zeker: dat het op een gegeven mo-
ment stopt
----------------------------

en het eten bederft...
----------------------------

Weet je XX, niemand hoeft het met me eens te zijn, ik 
hoef m’n gelijk niet. Als er maar wordt nagedacht en er 
maatregelen worden genomen die in het belang van de 
liefhebberij zijn! En die worden niet genomen!
----------------------------

Ik zie door besluiteloosheid, onkunde en nog wat on-
frisse zaken onze hele liefhebberij naar de knoppen ge-
holpen worden.
----------------------------

Ik vind niet dat het onkunde is van het bestuur die word 
op dit gebied bijgestaan door dieren artsen en derge-
lijke die er meer verstand van hebben dan wij.
----------------------------

Die onkunde sloeg niet op de RHD-kwestie, die kan al-
leen met kundig advies worden opgelost.
----------------------------

De kln dierenarts wil niks anders dan dat er een ent-
plicht komt. Dit niet om zijn beurs te spekken maar om 
de hobby in stand te houden. 
In alle landen om ons heen is massaal entplicht. Alleen 
ons land wil het niet verplichten, niet echt begrijpelijk. 
In Belgie is binnen een maand de entplicht ingevoerd 
en alle shows zijn tot midden augustus verboden. 
Waarom kan het daar wel en hier niet dat is de vraag 
die ik mij zelf stel en die elke fokker zich zelf zou 
moeten stellen. Wij maken altijd wel Belgengrappen 
maar de grootste grap zijn wij straks zelf in onze 
hobby.

23 juli 23.00u:
KLN heeft de nieuwsbrief van augustus er weer af-
gehaald, is niet meer online. Wat is er aan de hand? 
Zijn ze hem aan het herschrijven? Of hot news bin-
nengekomen? Of wordt het allemaal wat te druk door 
de media, zoals FB, en is de onrust nu ook binnen 
gekomen bij het HB van KLN? Gaan ze nu dan toch 
voor entplicht? We laten ons verrassen.
----------------------------

Wordt ook tijd dat ze een standpunt innemen.
----------------------------

Maar de link die hier geplaatst is werkt nog steeds dan 
staat ie mi nog steeds op hun website?
----------------------------

De link werkt wel maar dit is niet het nieuws wat er 
eerst stond. Er stond dat ze geen entplicht wilden en het 
bij de clubs neerleggen ... en er stond zelfs bij dat er in 
Belgie een entplicht was gekomen en alle shows waren 
afgelast tot en met 15 aug. Kort samengevat.
----------------------------

Een ongeënt dier met het virus gaat dood, maar kan 
het virus voordien nog overdragen. Alleen de onge-
ente dieren lopen op een tt risico! Een virus is geen 
bacterie. Die kun je tegengaan door hygiëne etc. Een 
virus komt, of het komt niet.
----------------------------

Shows zouden kunnen door gaan als elke kooi dicht 
zou zijn zodat een dier geen neus contact kan hebben 
en de urine van elk dier in het stukje blijft waar het dier 
zich bevindt [word wel een erg dure grap] dan moet 
voor elk konijn er een nieuwe keurmat komen en moet 
de keurmeester bij elk konijn een schone jas aan trek-
ken en zijn handen ontsmetten en meetlat [zie ik niet 
gebeuren].
----------------------------

Als je het goed zou willen doen is dit de oplossing en 
hoef je niet te enten.
----------------------------

ik bedoel maar te zeggen, je kunt van alles bedenken, 
maar waarom nou die ophef nu... de ziekte bestaat al 30 
jaar! Misschien zijn de konijnen zwakker geworden? 
Heb je je dat al eens afgevraagd?
----------------------------

Zwakker worden rasdieren altijd, van elke diersoort. 
Maar wat jij nu even zwart wit bekeken zegt laat alles 
maar dood gaan en wat blijft leven gaan we mee verder.
----------------------------

Zonder goede regelingen op shows stijgt de kans op 
besmetting met 100% en zulke regelingen zijn veel te 
duur zijn om te handhaven. En dan heb ik het nog niet 
over de ontsmetting die elke kooi en bak moet onder-
gaan om hem echt vrij te krijgen van ziektes zoals rhd.
----------------------------

XX, dat is altijd een risico, iedere show is een risico. Al 
zolang er geshowd wordt. 
----------------------------

Dat klopt, het vaccin in geënte dieren veroorzaakt bij 
ongeënte dieren geen ziekte. En verder heeft X het 
grootste gelijk van de wereld in zijn posts hiervoor. 
Slechts de ongeënte dieren lopen risico, maar daarmee 
ook de tt organisatie. Publiek en dode (ongeënte) die-
ren?
----------------------------

Kijk dat ze aan de schijt gaan of wat dan ook dat is zo 
opgelost, maar een dodelijk virus vind ik wat anders ... 
----------------------------

Kortom: we ontkomen niet aan enten! Dat kan iedereen 
wel bedenken. Het komt nu op regelingen aan. Gallin-
ova ent (2x) voor totaal €4 per dier. Maar gezamenlij-
ke inkoop en overleg met DA-organisaties zou veel in 
de kosten kunnen betekenen... En wie zou dat moeten 
doen?
----------------------------

Onzin, iedereen moet zelf weten of hij ent. Ingeënt en 
niet ingeënt kunnen prima samen naar de show. Iedere 
show moet een veearts paraat hebben, dus dode konij-
nen is nergens voor nodig.
----------------------------

Er zijn legio oplossingen maar dan moeten er sommige 
mensen out of the box gaan denken en dat houd niet 
over in dit bekrompen land.



Het laatste bericht aangaande RHD-2 gelezen op de 
KLN website. What’s new? Geen nieuws. KLN doet 
niets. RHD-2 is niet meldingsplichtig. KLN kan niets 
verplichten. Wat kan (wil) de KLN eigenlijk wel?
----------------------------

Niets! 
Terwijl, als je alles en alle consequenties wat XX op 
een andere pagina al vermeldde, onder de loep neemt, 
alleen het toelaten van geënte dieren op tentoonstellin-
gen als oplossing overblijft. Dat is een BESLUIT. 
----------------------------

Voor of tegen kan een aardige discussie opleveren, dat 
blijkt wel. Mijn kinderen, kleinkinderen en medewer-
kers heb ik altijd voorgehouden: 
NEEM EEN BESLUIT!
BETER EEN FOUT BESLUIT WAARVAN JE 
LEERT DAN geen BESLUIT.
----------------------------

Waarom paniek, wil je geen zieke dieren dan laat je ze 
enten en anders niet......
----------------------------

Zal wel zo zijn. Dan had het bestuur toch gemakkelijk 
ook een keuze kunnen maken. Dieren op een TT, fok-
kersdag moeten geënt zijn. Dan was er nu geen discus-
sie.
----------------------------

Wij wachten hier in Vorden het besluit van KLN niet 
af. Er komt gewoon net als alle jaren een hokbezoek 
eind augustus, een jongdierendag in september en een 
tentoonstelling in november. 
Hierbij zijn geënte konijnen en niet geënte konijnen 
welkom. We voldoen aan alle regelgeving omtrent het 
organiseren van een show. 
Gezien de mening van onze leden kost ons deze discus-
sie geen inzenders of inzendingen.
----------------------------

Heb net met een inzender gesproken. Heeft al haar ko-
nijnen reeds geënt. En worden binnenkort voor de 2de 
keer geënt. 
Dus konijnenfokkers als jullie naar een TT of fokkers-
dag gaan zorg dat al uw konijnen geënt zijn. Bespaart 
veel ellende. 
Als je dieren niet geënt zijn zendt dan niet in op een TT 
of fokkersdag. Anders is de kans zeer groot dat u dan 
geen konijnen meer hebt.
----------------------------

Zouden ze de discussies en de suggesties op FB of die 
in die nieuwsbrief eindelijk hebben gelezen?
----------------------------

Het zal ook wel weer geen taak zijn van de KLN, 
maar wat was het mooi geweest als ze ervoor ge-
zorgd hadden dat er één duidelijke vaccinatiever-
klaring beschikbaar was geweest. Waar standaard de 
noodzakelijke velden op staan en herkenbaar. 
Duidelijk en éénduidigheid is heel belangrijk. 
Nu zie ik allemaal verschillende, zelfs Duitstalige en 
Belgische vaccinatieverklaringen. Lang leve de KLN...
Er schijnt entstof te komen voor Myxomatose, RHD 1, 
2 en 3....zijn we in 1 keer klaar. 

En er moet voldoende voorraad zijn. Het virus blijft 
wel dus moeten we daar op voorbereid zijn.
----------------------------

Volgens mij zit je ietsjes fout, het is een 3 in 1 spuit 
voor RHD 1&2 en myx. 
----------------------------

Hier in Vlaanderen is de RHD-2 epidemie losgebar-
sten, massale sterfte. 
----------------------------

Je hebt gelijk. Vertyping mijnerzijds. 
----------------------------

Als ik dit alles lees is het net als de Belgische en Ne-
derlandse regering. Vergaderen, uitstellen, aanpas-
sen, herzien en wat is het uiteindelijke resultaat, nog 
groter als een dikke O. En de bevolking, en hier de 
liefhebber blijft in de kou staan. Vroeger waren het 
de gewone liefhebbers die zich dit alles aantrokken 
en dit uit de grond van hun hart, reglementen en 
regels uitschreven en op papier zette. 
ALLES WAS STEEDS in orde en de reglementering 
klaar en duidelijk voor iedereen. De verenigingen 
tot aan de top waren financieel zeer gezond. 
Nu heb je mensen, die letters en letters gegeten heb-
ben, veel weiniger werk hebben ook al dank zij hun 
PC en die maken er een rotzooi van. 
Begrijpe wie begrijpe kan.
----------------------------

Ik krijg zelf ook mails betreffende de entstof, dat men 
het niet normaal vindt dat ik dit doe. Ik doe het niet 
voor mezelf..... ik verdien € 0,05 per flesje terwijl ik 
ze verkoop voor € 35,00. Voor dit bedrag krijg je er 
spuitjes en naalden bij (mijn vrouw zit in de chemie). 
Geregeld met haar werkgever. Dan krijg je nog reac-
tie’s van dat het duur is pffffffff. Ga dan lekker naar een 
dierenarts, en betaal dan >€ 17,50 per dier.
----------------------------

Waarom stel je dat KLN niet voor? Dan krijgt elke ver-
eniging een flesje en zijn de fokkers veel goedkoper 
uit!!!!
----------------------------

Omdat er door een dierenarts gevaccineerd moet wor-
den. Geeft hij dat uit handen is hij strafbaar.
----------------------------

Tja... en dát is weer overleggen met de DA-organisaties 
hoe dat in goede banen kan worden geleid!
----------------------------

Medicatie en vaccinatie mag van mij bij de da blijven, 
is niet voor niets zo geregeld; simpelste voorbeeld is 
het ontwormen van paarden geweest; is nu weer terug-
gedraaid en bij veterinairen neergelegd omdat door 
foutief gebruik -in dit geval- paarden de pijp uitgaan 
omdat de wormen resistentie opgebouwd hebben tegen 
de werkzame stoffen. En er voorlopig ook nog niks 
nieuws is. 
Er zijn ook dierenartsen die voor 2€ vaccineren; 
contact mee zoeken en overleggen of ze voor vereni-
gingen willen vaccineren.
----------------------------

Is het wellicht zinvol om een lijst te maken van de da’n 
die voor een schappelijke prijs willen vaccineren?
----------------------------



Er zijn vele oplossingen mogelijk via 1 DA en dat is die 
van de KLN. Dan ben je van de geldwolven af. Deze 
zijn niet nodig in een hobby. Maar dan moet er wel on-
dersteuning komen van uit de KLN en dan wil ik ze 
graag voorstellen hoe het goedkoop kan en mag.
----------------------------

OK. Maar dit is niet iets van de laatste week. WAAR-
OM GEBEURT ER DAN NIETS? Wat hier op FB 
allemaal wordt aangedragen kan het HB toch ook 
bedenken? Alhoewel...
----------------------------

Waarom er niks gebeurt? Nu stel je mij een vraag waar 
ik geen antwoord op kan geven, zit hier wat dat aangaat 
al weken met een groot vraagteken in huis en in de ko-
nijnenstal.
----------------------------

Wat de hindernis om zelf een voorbeeld entverklaring 
op te stellen en deze vrij te geven voor algemeen ge-
bruik???
----------------------------

Denk ik ook, kunnen we afgeven op een ander dat die 
het niet doet. Maar als lid van, mag je toch ook zelf iets 
doen tot algemeen nut?
----------------------------

Wat heeft dat voor zin als je toch weet dat de bond 
het niet ondersteunt? Ik wil van alles doen voor de 
bond als er maar een entplicht komt. Ze bellen maar en 
we gaan aan het werk hier zelfs op zondag.
----------------------------

Echter moet er EERST een BELEID komen, een 
standpunt, een besluit! En dan, verwacht ik helaas, 
zal het HB zelf iets verzinnen, want iets vanuit de 
leden...
----------------------------

Voor nu zou het de KLN sieren om met een adequaat 
beleid te komen. Neem inmiddels aan dat ze weten 
hoe zeer de fokkers er mee bezig zijn. En aangezien 
ze er voor ons zijn...
----------------------------

Hé... heb je een neut genomen die wat verkeerd is ge-
vallen? :-))))
----------------------------

... er voor ons (zouden moeten) zijn...
----------------------------

Als het HB er voor de fokkers zou zijn, dan zou er 
in een heel vroeg stadium aan de RvA of de DTR ge-
rapporteerd zijn over financiële problemen, zou een 
onderzoek naar haar handelen niet worden tegen-
gehouden, zou er al lang beleid mbt RHD zijn ge-
formuleerd, waren er gefundeerde voorstellen op de 
ALV gedaan, zouden er besluiten zijn genomen enz.
----------------------------

Ja, kunnen we nu allemaal gaan zien in de nieuwe 
nieuwsbrief van KLN augustus.
----------------------------

Volgens mij was hij er al en is weer weggehaald. Kan 
ook zijn dat het getypt is met verkeerde inkt en het weer 
opnieuw moet, ik weet het niet hoor, heb geen verstand 
van computers :-)
----------------------------

Denk dat ze eerst de piratennieuwsbrief nr. 3 even af 
willen wachten...
----------------------------

Het HB van KLN las Nieuwsbulletin 2016 -2... 
ging Facebook volgen... kwam in beweging... 
belegt een vergadering... en gaat nu... 
OVERWEGEN... Beter laat dan nooit!
(...) Eén ding is wel duidelijk geworden, de incubatie-
tijd van RHD2 is zo kort, dat op tentoonstellingen grote 
aantallen dieren besmet en ziek kunnen worden, met 
vele dode dieren tot gevolg. Dat willen we uiteraard 
niet voor de dieren en de fokker. Los daarvan kan het 
ook een grote imagoschade tot gevolg hebben wat we 
ten allen tijde moeten zien te voorkomen. Het bestuur 
overweegt dan ook een entverplichting voor RHD 1 
en RHD 2 in te stellen voor alle tentoonstellingen en 
jongdierendagen. Het bestuur hecht veel waarde aan 
uw mening in deze en nodigt u daarom met klem uit om 
uw mening hierover met ons te delen zodat we tot een 
weloverwogen besluit hierover kunnen komen. 
Op 26 juli werd een uitnodiging verstuurd voor een ver-
gadering binnen een week op 1 augustus om 20.00u in 
Putten (hulde voor de snelheid!). 
Uit de agenda:
2. Wat houd de ziekte RHD1 en RHD 2 in. 
3 Vaccineren konijnen wel of niet verplicht stel 
 len voor tentoonstellingen 
4.        Hoe dienen entingen geregistreerd te worden 
5.      Organisatie van het enten door de plaatselijke  
 verenigingen 
6.        Waar vaccineren en waarmee
Wij vragen de plaatselijke verenigingen nu al te in-
formeren bij uw plaatselijke dierenarts waar zij ook 
de hoenders tegen NCD laten enten, wat de kosten en 
voorrijkosten zijn voor een RHD1 en RHD2 vaccinatie 
(zie de entstoffen hieronder). Zo krijgt u (en wij ook) 
een beeld wat de kosten zijn, zodat u keuzes kunt ma-
ken met verenigingen in uw regio. Reële kosten zijn: 
ca. €15,00 voorrijkosten,  € 4,00 voor RHD 1+2 en € 
1,50 voor Myxomatose. 
KLN gaat ook onderzoeken of wij nog meer op konij-
nen gespecialiseerde dierenartsen bereid kunnen vin-
den om gecoördineerd vaccinaties uit te voeren voor 
ca. de bovengenoemde prijzen. 
 

De geschikte entstoffen zijn: 
RHD type 1: 
Arvilap 
Nobivac myx rhd 
 

RHD type 2 
Novarvilap 
Eravac (cunipravac rhd variant) 
Filavac vhd k c+V 
 

Filavac vhd k c+v is een combinatie in 1 spuit van type 
1 en type 2.


